



سياسة الصحة والسلامة والبيئة Health, Safety and Environmental Policy

Vanguard Systems & Services LLC recognizes that long-term business success depends on the ability to continually improve on HSE performance in a systematic manner through target setting, audits, industry best practices and bench - marking to protect health and safety of personnel, assets and continuous reduction of the environmental impact of its operations.

The Vanguard Systems & Services LLC Management is committed to implement and comply with HSE Procedures and Standards.

In Vanguard, the Management Team is committed to:

- Protect the health and safety of our people and others affected by our activities at all times and in all circumstances.
- Provide a framework for the setting of HSE goals and performance objectives, and the use of an effective management system in order to meet customer requirements and highest industry standards.
- Monitor, evaluate and continually improve its HSE performance through the definition of operational standards, training, assessments and audits.
- Implement individual accountability to comply with HSE management system requirements,
- Minimize any environmental impact and dedicated to preventing pollution.
- Ensure that all employees are competent to carry out their duties and provide all information, instructions, supervision and necessary training.
- Re-enforce the duty and empowerment of each employee to stop any unsafe work with full support from the leadership.
- Communicate our commitment to this policy to our employees, contractors and clients in all areas of its operations and areas of influence.

We are committed to the proactive integration of HSE objectives into our management system at all levels, actively reinforced by reward programs that recognize outstanding HSE performance demonstrated by our employees and contractors.

The commitments in this Policy shall be reviewed yearly to ensure ongoing suitability and are in addition to our basic obligation to comply with Vanguard Systems & Services LLC standards, as well as all applicable laws and regulations where we operate.

شركة الطليعة للانظمة والخدمات ش م م تدرك أن الخطة طويلة المدى لنجاح الأعمال تعتمد على تحسين أداء الصحة والسلامة والبيئة وذلك بطريقة منهجية من خلال وضع أهداف محددة مع أفضل الممارسات الصناعية والمقارنه المعياريه وذلك لحماية صحة وسلامة العاملين والأصول وتقليل التأثيرات على البيئة.

إدارة شركة الطليعة للانظمة والخدمات ش م م تتعهد بتسيخ وإستجابته لمقاييس وإجراءات الصحة والسلامة والبيئة.

فريق الإدارة في شركة الطليعة للهندسة وخدمات حقول النفط يتعهد بالتالي:

- حماية صحة وسلامة عمالنا والآخرين اللذين يتأثرون بأنشطتنا في جميع الأوقات وفي جميع الظروف.
- توفير الإطار الأساسي لوضع أهداف أداء الصحة والسلامة والبيئة واستعمال نظام إدارة فعالة وذلك لتلبية حاجات ومتطلبات العملاء حسب أعلى المقاييس الصناعية.
- مراقبة وتقييم والإستمرار في تحسين أداء الصحة والسلامة والبيئة وذلك من خلال تعريف مقاييس العمليات والتدريب والتقييم والتدقيق.
- إنجاز المسؤولية الفردية وذلك للإمتثال مع متطلبات نظام إدارة الصحة والسلامة والبيئة.
- تقليل أية تأثيرات بيئية وتكريس العمل على منع أي تلوث بيئي.
- التأكد من أن جميع الموظفين مؤهلين لأداء أعمالهم واجباتهم وتزويدهم بجميع المعلومات المطلوبة والتعليمات والإشراف والتدريب اللازم.
- إعادة التأكيد على أن كل موظف من واجبه ومفوض بإيقاف أية أعمال غير آمنة وبدعم تام من القيادة.
- إبلاغ هذا التعهد بهذه السياسة لجميع موظفينا والمقاولون والعملاء في جميع مناطق عملياتنا ومناطق تأثيرنا.

نحن نتعهد بالتضخيم للتكامل الفاعل مع أهداف الصحة والسلامة والبيئة في نظام إدراتنا في جميع المستويات وسوف ندعم بشدة ذلك ببرامج مكافآت الأداء المتميز لموظفينا ومقاولينا في مجال الصحة والسلامة والبيئة.

سياسة الصحة والسلامة والبيئة سوف يتم مراجعتها سنويا للتأكد من أنها متطورة وملائمة لكل المقاييس والتغيرات الواردة وبما يتبع مقاييسها وقوانين شركة الطليعة للانظمة والخدمات ش م م

Suhail Al Riyami
Managing Director
January 2011